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Protokół Nr  2/2014 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  29 grudnia 2014 r. 

 
Obecni wg załączonej listy. 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 

 

Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie  projektów  uchwał w sprawie:  

a) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

b) uchwały budżetowej na rok 2015, 

c)  wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 
 

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 13.00 „otworzyła” przewodnicząca Komisji - Jadwiga 

Klonowska. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony porządek, 

głosując: za- 5(jednogłośnie).   

 

Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 

a) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

P.Szyszlak – pytał czy kwota 19 tys. 640 zł to oszczędności za cały rok oraz czy całość 

przekazujemy  na inwestycje dot. śmieci? 

Skarbnik – odpowiedziała, że to są środki pochodzące z niezrealizowanego zadania. 

J.Andrysiak – pytał o przesunięcie środków na oświetlenie ulic tj. o  kwotę 65 tys. zł na zakup 

energii? 

Skarbnik – wyjaśniła, że chodzi o zwiększenie środków na zakup energii związanej z 

oświetleniem placów i dróg, czyli oświetlenia w mieście. Planowano niższe kwoty na 

wydatki, dlatego należało dołożyć. 

Burmistrz – dodał, że założono optymistycznie wybór w przetargu dostawcy energii. Spółka 

nie zgodziła się, stąd optymistyczne założenia nie sprawdziły się. Jeśli chodzi o jednostki to 

wyszło oszczędniej. 

 

W związku z brakiem dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 

projekt uchwały.  

 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

b) uchwały budżetowej na rok 2015, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 
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Głos w dyskusji zabrali: 

K.Skoczyk – pytał czy w oświacie są uwzględnione podwyżki dla personelu? 

Skarbnik – odpowiedziała, że tak, będą od stycznia 2015 r. 

K.Skoczyk – pytał czy na akcję „zima” zostaną środki oraz czy będą przesunięte na następny 

rok? 

Skarbnik – odpowiedziała, że stare środki pojawią się w marcu i nie można ich przeznaczyć 

na ten cel, bo zostaną jako nadwyżka budżetowa. 

M.Siwek – stwierdził, że na ten rok jest też optymistyczna wersja w sprawie zakupu energii, z 

czego  wynika takie założenie? 

Skarbnik – wyjaśniła, że kwoty do budżetu były planowane na początku września, stąd były 

takie szacunki. Skarbnik ma nadzieję, że będą oszczędności w tym roku. 

J.Andrysiak – powiedział, że to na starcie mamy niedobór, bo energia drożeje i koszty będą 

znacznie większe. 

Skarbnik – dodała, że są jeszcze założone usługi remontowe na kwotę 600 tys. zł i w ramach 

tego rozdziału można zaoszczędzić i zabezpieczyć te środki. 

J.Andrysiak – stwierdził, że w przychodach jest ujęta Straż Miejska a Burmistrz mówił, że 

będzie dążył do jej likwidacji. 

Skarbnik – odpowiedziała, że obecnie budżet zabezpiecza wszystko a jak zapadną inne  

decyzje to będą zmiany. 

K.Skoczyk – dodał, że nastąpiło zmniejszenie wpływów z fotoradarów. 

J.Andrysiak – pytał o wydatki w gospodarce mieszkaniowej na zakup usług pozostałych na 

str. 18  uzasadnienia tj. czynsz dzierżawny wykorzystywany na potrzeby miasta  – 21 tys. 

600 zł? 

Skarbnik – wyjaśniła, że to jest czynsz za plac, który wynajmujemy od księdza na ul. 

Dąbrowszczaków na podstawie umowy.  

K.Skoczyk – pytał czy są ujęte w budżecie wpływy z tytułu podatku od nieruchomości Galerii 

Hosso? 

Skarbnik – odpowiedziała, że są ujęte w ogólnej kwocie. Skarbnik nie wie czy to jest 

uzależnione od złożenia deklaracji, bo jako podmiot nowy, który oddał inwestycję w 2014 

roku powinien płacić od stycznia 2015 roku. Nie wiadomo jaką złożą deklarowaną 

powierzchnię, bo przybliżona powierzchnia jest wiadoma ze Starostwa. 

 

W związku z brakiem dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 

projekt uchwały.  

 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-2, przeciw-0, wstrzymało się-3. 

 

c)  wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

P.Szyszlak – pytał ile wynosi wskaźnik zadłużenia? 

Skarbnik – odpowiedziała, że zadłużenie na koniec września 2014 r. wynosiło 22 mln 70 tys.  

760 zł 22 gr, co stanowi 38,74% wykonanych dochodów za 3  kwartały 2014 roku i  29,28% 

planowanych dochodów ogółem w 2014 roku. Wskaźnik zadłużenia w stosunku do 

planowanych dochodów w 2015 r. wyniesie 30,55%, tj. 21 mln 45 tys. 610 zł 28 gr. 

P.Szyszlak – pytał jaki będzie wskaźnik maksymalny? 
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Skarbnik – odpowiedziała, że nie ma wskaźnika max,  ale jest wskaźnik możliwości spłaty 

zobowiązań gminy w wieloletniej prognozie finansowej w poz. 9.6, która określa wskaźnik w 

poszczególnych latach. Wskaźnik obliczony jest w oparciu o plan 3 kwartału roku 

poprzedzającego pierwszy rok prognozy,  ustalony o średnią arytmetyczną z 3 poprzednich 

lat. 

 

W związku z brakiem dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 

projekt uchwały.  

 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 

 

Ad 3 
Radni nie poruszyli żadnych spraw w tym punkcie. 

 

Ad 4 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 14.00 zakończono posiedzenie.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodnicząca  Komisji 

             Jadwiga Klonowska  

                       
 


